
Protokół Nr 120/10
z posiedzenia Zarządu Powiatu w Nidzicy

w dniu 31 sierpnia 2010 r.

W posiedzeniu  uczestniczyli:  Starosta  –  p.  Ludwik  Ekiert,  Wicestarosta  –  p.  Lech 
Brzozowski, członkowie Zarządu: p. Zenobiusz Szczepkowski, p. Edward Rozmus  zgodnie z 
załączoną listą obecności oraz Skarbnik Powiatu – p. Renata Mróz, Sekretarz Powiatu – p. 
Elżbieta Bieniek,  Kierownik Wydziału Oświaty,  Kultury,  Sportu. Turystyki  i Promocji  – p. 
Sławomir Knapiński, Dyrektor Zespołu Szkół Zawodowych i Ogólnokształcących w Nidzicy – 
p. Dariusz Wółkiewicz, Główna Księgowa ZSZiO – p. Elżbieta Skurzyńska, Dyrektor Centrum 
Kształcenia Praktycznego w Nidzicy – p. Jarosław Kwiecień,  Główna Księgowa CKP – p. 
Małgorzata Czarnecka, Dyrektor Zespołu Szkół Ogólnokształcących w Nidzicy – p. Bogdan 
Malinowski,  Główna  Księgowa  ZSO  –  p.  Jolanta  Szmytkowska,  Dyrektor  Specjalnego 
Ośrodka Szkolno  –  Wychowawczego  w Nidzicy  –  p.  Bożena  Breńska,  Główna Księgowa 
SOSW  –  p.  Beata  Zdunek,  Dyrektor  Zespołu  Szkół  Rolniczych  i  Ogólnokształcących  w 
Jagarzewie  –  p.  Krzysztof  Komorowski,  Główna  Księgowa  ZSRiO  –  p.  Hanna  Groszek, 
Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Nidzicy – p. Aleksandra Nowogórska.

Obrady trwały  w godzinach:  1215 –1511.  Posiedzenie  otworzył  i  prowadził  Starosta 
Nidzicki p. Ludwik Ekiert.              

                   
                    Porządek obrad

       I.       Wydział Finansowy 
           1.   Uchwała Zarządu Powiatu w sprawie informacji o przebiegu wykonania 
                 budżetu Powiatu za pierwsze półrocze 2010 roku.   
           2.   Uchwała Zarządu Powiatu w sprawie informacji o przebiegu wykonania 
                 planu finansowego Samodzielnego Publicznego Zespołu Opieki Zdrowotnej w 
                 Nidzicy za pierwsze półrocze 2010roku.                    
      II.       Wydział Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki i Promocji 
           1.   Analiza finansowa budżetów oraz omówienie arkuszy organizacji szkół i placówek 
                 oświatowych na rok szkolny 2010/2011.
           2.   Uchwała Zarządu Powiatu w sprawie cofnięcia stypendium sportowego. 
           3.   Uchwała Zarządu Powiatu w sprawie przyznania stypendium sportowego. 
      III.     Powiatowy Urząd Pracy
           1.   Sprawa wynajęcia dodatkowego pomieszczenia na archiwum zakładowe. 

Ad. I.
Skarbnik  Powiatu  oświadczyła,  że  zgodnie  z  obowiązującymi  przepisami  przygotowała 
projekt  uchwały  Zarządu  Powiatu  w  sprawie  informacji  o  przebiegu  wykonania 
budżetu Powiatu za pierwsze półrocze 2010 roku. Poinformowała, że plan dochodów budżetu 
powiatu po zmianach w kwocie 44.391.871,29zł został zrealizowany w wys. 18.785.328,00zł 
tj. 42,32% planu. Planowane dochody to: dochody bieżące – plan 32.849.612,38zł, wykonanie 
18.595.549,36zł co stanowi 56,61%, dochody majątkowe – plan 11.542.258,91zł, wykonanie 
189.778,64zł tj. 1,64% natomiast wydatki plan – 53.741.213,83zł, wykonanie 16.543.024,42zł 
co stanowi 30,78%.
Zarząd jednogłośnie podjął w/w uchwałę.   
Następnie Skarbnik Powiatu oznajmiła, że przygotowała projekt uchwały Zarządu Powiatu 
w sprawie informacji o przebiegu wykonania planu finansowego Samodzielnego Publicznego 
Zespołu Opieki Zdrowotnej w Nidzicy za pierwsze półrocze 2010roku. Poinformowała, że 



przychody ZOZ za pierwsze półrocze 2010r. wyniosły 8.516.458,10zł, co stanowi 51,67% 
planu. Głównym źródłem przychodów są przychody ze sprzedaży usług w ramach kontraktu z 
NFZ, drugą wielkością w ogóle przychodów jest sprzedaż leków w Aptece. Dodała, że koszty 
wyniosły 8.577.869,74zł,  co stanowi 52,44% planu.  Wykonanie  planu za I  półrocze ZOZ 
zamknął się stratą w kwocie 61.411.64zł.
Zarząd jednogłośnie podjął w/w uchwałę.   
Skarbnik Powiatu  oznajmiła,  że  podjęte  uchwały zostaną  przekazane  Przewodniczącemu 
Rady Powiatu oraz Regionalnej Izbie Obrachunkowej. 
Następnie Skarbnik  Powiatu oświadczyła,  że  na  podstawie  porozumienia  zawartego 
pomiędzy Gminą Nidzica a Powiatem Nidzickim, którego przedmiotem jest udzielenie dotacji 
w  wys.  25.000zł  przez  Gminę  Nidzica  dla  KP  PSP  w  Nidzicy,  Komenda  Powiatowa 
Państwowej Straży Pożarnej zwraca się z prośbą o dokonanie zmian w planie finansowym 
jednostki w paragrafach: dział 754 rozdz. 75411 zwiększenie wydatków o kwotę 25.000zł w § 
6060 – wydatki na zakupy inwestycyjne jednostek budżetowych. Powyższe środki finansowe 
zostaną przeznaczone na zakup dwóch ubrań gazoszczelnych i motopompy szlamowej.
Pozytywna opinia Zarządu.   
Skarbnik  Powiatu  oznajmiła,  że  w związku  z  podjętą  przez  Zarząd  uchwałą  w sprawie 
zaciągnięcia  kredytu  bankowego  na  pokrycie  występującego  w  ciągu  roku  2010 
przejściowego  deficytu  budżetu  powiatu  zostały  wysłane  zapytania  o  oferty  do  banków. 
Poinformowała, że swoje oferty złożyły: Bank Spółdzielczy w Nidzicy, PKO Bank Polski SA 
w Olsztynie, Bank Pekao SA w Działdowie. Dodała, że najkorzystniejszą ofertę złożył Bank 
Spółdzielczy, który zaoferował następujące składniki cenowe: WIBOR 1m=3,61, marża 1p.p, 
prowizja 0.    
Zarząd przyjął do wiadomości.

Pan Wicestarosta  zaproponował,  by w ramach promocji  w telewizji  kablowej  VECTRA 
przekazywać informację o planowanych i odbytych imprezach powiatowych.
Pan Starosta dodał, że w związku z tym, że zbliża się koniec kadencji warto byłoby także w 
telewizji  pokazać  osiągnięcia  obecnego  Zarządu  i  Rady  Powiatu.  Zaproponował  by  na 
promocję powiatu przeznaczyć kwotę w wys. 1.000zł + VAT.
Pan Wicestarosta uważa,  że zaproponowana kwota jest  za wysoka.  Zaproponował kwotę 
600zł, zgodnie z ustaleniami z przedstawicielami telewizji kablowej VECTRA.  
Głosowanie w w/w sprawie: „za” – 2, „przeciw” – 2.
Negatywna opinia Zarządu.

Pan Wicestarosta poinformował, że na sesji Rady Miejskiej Powiatowy Inspektor Sanitarny 
zwróciła  się  z  prośbą  o  docieplenie  budynku  Państwowej  Powiatowej  Stacji  Sanitarno  – 
Epidemiologicznej przez ekipę remontową Starostwa Powiatowego. Dodał, że p. Wróblewska 
–Więcek  otrzymała  na  ten  cel  od  Wojewody  śroki  finansowe  w  kwocie  18.000zł,  które 
zostaną przeznaczone na zakup materiałów budowlanych.
Zarząd przyjął do wiadomości.
  
Na posiedzenie przybywa Kierownik Wydziału Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki i Promocji  
p. Sławomir Knapińśki.

Ad. II.
P. S. Knapiński oświadczył, że zaprosił na posiedzenie Zarządu dyrektorów szkół i placówek 
oświatowych, którzy szczegółowo przedstawią arkusze organizacji szkół.
Na  posiedzenie  przybywa  Dyrektor  Zespołu  Szkół  Zawodowych  i  Ogólnokształcących  p.  
Dariusz Wółkiewicz oraz Główna Księgowa ZSZiO p. Elżbieta Skurzyńska.
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Pan Starosta oświadczył, że sytuacja szkół i placówek oświatowych w roku bieżącym jest 
trudna.  Podkreślił,  że  w  związku  z  powyższym  należy  wymagać  od  dyrektorów  działań 
oszczędnościowych.
P. D.  Wółkiewicz szczegółowo omówił  arkusz organizacji  Zespołu Szkół  Zawodowych  i 
Ogólnokształcących.  Poinformował,  że  jest  znaczny  spadek  godzin  nadliczbowych. 
Podkreślił,  że  tylko  nieliczni  nauczyciele  posiadają  pojedyńcze  nadgodziny  natomiast 
nauczyciele  przedmiotów  zawodowych,  mają  ich  troszkę  więcej  ze  względu  na  brak 
nauczycieli z wykształceniem wymaganym do nauczania tych przedmiotów. Oświadczył, że 
zgodnie  z  wytycznymi  Zarządu  Powiatu  zostały  połączone  następujące  klasy  szkoły 
zawodowej: I A z I B, II A z II B, III A z III B oraz klasa IV Technikum Samochodowego z 
klasą IV Technikum Budowlanego i klasa III TS z III TB. Dodał, że nie zostało w tym roku 
szkolnym utworzone liceum uzupełniające  dla  dorosłych  oraz klasa o profilu  sportowym. 
Zaznaczył, że w przyszłym roku szkolnym będzie wznowiony nabór do tej klasy.
Zarząd przyjął do wiadomości.          
Skarbnik  Powiatu  oświadczyła,  że  wraz  z  Kierownikiem  Wydziału  Oświaty,  Kultury, 
Sportu, Turystyki i Promocji przeprowadziła analizę finansową ZSZiO, z której wynika, że 
budżet jednostki na dzień 31 lipca 2010r. wynosi 3.940.618zł (bez inwestycji i programów 
unijnych)  a  powinien  4.128.003zł  na  który  składa  się  subwencja  oświatowa  w  kwocie 
3.935.531zł i dochody własne jednostki w kwocie 192.472zł .
P. E. Skurzyńska oznajmiła,  że złożone zostały dwa wnioski pierwszy opiewał na kwotę 
715.887zł  a  w chwili  obecnej  brakuje  środków finansowych  w kwocie  353.300zł  w tym 
316.000zł na płace. 
Skarbnik  Powiatu odparła,  że  według  w/w  wyliczeń  braki  w  planie  budżetu  wynoszą 
244.807zł,  a  ZSZiO  złożył  wniosek  finansowy  na  kwotę  353.300zł  więc  jest  różnica  w 
kwocie 108.493zł.
Pan Starosta zaproponował by budżet jednostki został zmniejszony o tę różnicę.   
Zarząd uzgodnił, że budżet Zespołu Szkół Zawodowych i Ogólnokształcących zostanie 
zwiększony o kwotę 244.807zł.  
Posiedzenie  opuszcza p.  E.  Skurzyńska i  p.  D. Wółkiewicz  a przybywa Dyrektor  Centrum 
Kształcenia  Praktycznego  p.  Jarosław Kwiecień  i  Główna Księgowa CKP p.  Małgorzata 
Czarnecka.
P.  J.  Kwiecień  przedstawił  arkusz  organizacji  placówki.Oświadczył,  że  na  rok  szkolny 
2010/2011  zatrudnionych  jest  11  nauczycieli,  4  pracowników  obsługi  administracyjno-
biurowej.  Stan  uczniów wynosi  245  i  jest  17  oddziałów.  Poinformował,  że  w  tym  roku 
szkolnym zajęcia praktyczne w CKP będą odbywać także uczniowe ZSRiO, a OHP będzie 
działał przy ZDZ .
Zarząd przyjął do wiadomości. 
Pan Wicestarosta zapytał o pomieszczenia, które były użytkowane przez OHP.
P.  J.  Kwiecień oświadczył,  że  OHP  zajmował  tylko  jedno  pomieszczenie  wspólnie  z 
Kierownikiem Gospodarstwa Pomocniczego a zajęcia dla uczniów odbywały się w ZSZiO.
Pan Wicestarosta zapytał o sytuację finansową placówki.  
P. J. Kwiecień odparł, że w chwili obecnej jednostka nie ma problemów finansowych.
Skarbnik Powiatu przypomniała, że na poprzednim posiedzeniu Zarządu omawiała wniosek 
finansowy, który wpłynął z CKP. Dodała, że CKP zwrócił się z prośbą o środki finansowe w 
kwocie  27.123zł  na  pokrycie  wydatku  związanego  z  odprawą  z  tyt.  rozwiązania  z 
nauczycielem stosunku pracy oraz z tyt. przejścia na emeryturę.
P.  J.  Kwiecień odparł,  że  środki  na  w/w  cel  zostaną  zabezpieczone  w  obrębie  budżetu 
jednostki. 
P. E. Rozmus zapytał o stację recyklingu.
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P. J. Kwiecień oznajmił, że recykling działa, spłynęły dopłaty i w tym roku z działalności 
stacji CKP osiągnął zysk w wys. 33.000zł.
Posiedzenie opuszcza p. M. Czarnecka i p. J. Kwiecień a przybywa Dyrektor Specjalnego  
Ośrodka Szkolno – Wychowawczego p. Bożena Breńska i Główna Księgowa SOSW p. Beata  
Zdunek.
P.  B.  Breńska  zapoznała  Zarząd  Powiatu  z  arkuszem  organizacji  Specjalnego  Ośrodka 
Szkolno – Wychowawczego. Poinformowała, że placówka nie ma problemów finansowych. 
Oświadczyła,  że planuje remont pozyskanych pomieszczeń,  które zostaną przeznaczone na 
gabinet Wicedyrektora, gabinet do zajęć indywidualnych, na magazyn i archiwum.
Zarząd przyjął do wiadomości.  
Posiedzenie  opuszcza  p.  B.  Breńska  i  p.  B.  Zdunek  a  przybywa  Dyrektor  Zespołu  Szkół  
Ogólnokształcących p. Bogdan Malinowski i Główna Księgowa ZSO p. Jolanta Szmytkowska.
P.  B.  Malinowski omówił  arkusz  organizacji  Zespołu  Szkół  Ogólnokształcących. 
Poinformował,  że  w roku szkolnym 2010/2011 zmniejszyła  się liczba  oddziałów (w roku 
ubiegłym były 24 oddziały w roku bieżącym jest ich 19). Dodał, że zmniejszyła się również w 
porównaniu z rokiem ubiegłym liczba godzin lekcyjnych i w związku z tym zmniejszyła się 
liczba  godzin  ponadwymiarowych.  Oświadczył,  że  jeden z  nauczycieli  przechodzi  w stan 
nieczynny  tzn.  że  zgodnie  z  przepisami  przez  okres  6  miesięcy  będzie  otrzymywał 
wynagrodzenie  a po tym czasie umowa zostanie rozwiązana i  ten nauczyciel  przejdzie na 
emeryturę. Podkreślił, że na nauczaniu blokowym języków obcych i łączeniu klas na lekcjach 
wychowania fizycznego powstały spore oszczędności. 
Zarząd przyjął do wiadomości.  
Następnie  p.  B.  Malinowski  zwrócił  się  z  prośbą  o  wyrażenie  zgody  na  zatrudnienie 
nauczycieli emerytów od języka rosyjskiego na 3/18 etatu i od języka polskiego na 4/18 etatu. 
Dodał,  że  wynika  to  z  tego,  że  w bieżącym roku szkolnym jest  znaczne  zainteresowanie 
młodzieży  językiem  rosyjskim  a  zatrudniony  jest  tylko  jeden  nauczyciel  natomiast  jeśli 
chodzi o język polski to jest dużo godzin tego przedmiotu w planie nauczania.
Zarząd wyraził zgodę.  
Skarbnik Powiatu wyjaśniła, że według przeprowadzonej analizy wynika, że budżet ZSO 
powinien  wynosić  2.795.233zł  w tym:  subwencja  2.769.233zł  i  dochody własne 26.000zł 
natomiast  braki  w planie  wyniosły  160.382zł.  Budżet  jednostki  na  dzień  31  lipca  2010r. 
wynosi 2.672.147,24zł.  Oświadczyła,  że ZSO wnioskował o zwiększenie budżetu o kwotę 
388.536zł czyli jest różnica w wyliczeniach na kwotę 228.154zł.
P.  B.  Malinowski  odparł,  że  czworo  nauczycieli  podniosło  kwalifikacje  co  będzie 
generowało  koszty  wzwyż  oraz  że  na  taki  stan  wpływ  ma  także  7%  średnia  podwyżka 
wynagrodzeń dla nauczycieli od m-ca września.  
Zarząd uzgodnił, że tak jak w przypadku ZSZiO budżet jednostki zostanie zwiększony o 
kwotę 160.382zł.
Posiedzenie opuszcza p. J. Szmytkowska i p. B. Malinowski a przybywa Dyrektor Zespołu  
Szkół  Rolniczych  i  Ogólnokształcących  w Jagarzewie  p.  Krzysztof  Komorowski  i  Główna 
Księgowa p. Hanna Groszek.
P.  K.  Komorowski  szczegółowo omówił  arkusz  organizacji  Zespołu  Szkół  Rolniczych  i 
Ogólnokształcących w Jagarzewie. Poinformował, że stan uczniów na koniec roku szkolnego 
wynosił  224 w chwili  obecnej  wzrósł  i  wynosi  242 uczniów (w tym 68 gimnazjalistów). 
Podkreślił,  że  w  związku  z  tym  szkoła  otrzyma  wiekszą  subwencje  oświatową  na  rok 
przyszły. Liczba oddziałów wynosi 11 i jest mniejsza o jeden oddział w porównaniu z rokiem 
ubiegłym.  Dodał,  że  w  nielicznych  przypadkach  zdarzają  się  pojedyńcze  godziny 
nadliczbowe natomiast liczba etatów wynosi 24,66.
Zarząd przyjął do wiadomości. 
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Skarbnik Powiatu oświadczyła, że według wykonanych wyliczeń ZSRiO powinien otrzymać 
na  2010  rok  subwencję  oświatową  w  wys.1.752.845zł,  dochody  własne  jakie  jednostka 
wykazała  w  planie  na  ten  rok  wynoszą  37.700zł.  Budżet  powinien  zamknąć  się  kwotą 
1.790.545zł. Poinformowała, że aktualnie budżet szkoły wynosi 1.691.449zł (bez inwestycji i 
stypendiów).  Różnica  między  wyliczonym  budżetem  a  budżetem,  który  posiada  szkoła 
wynosi 99.096zł i o te kwotę może zostać zwiekszony budżet jednostki. Dodała, że ZSRiO 
złożył wniosek o zwiększenie budżetu o kwotę 566.531zł więc różnica ponad plan wynosi 
467.435zł.     
Pan  Starosta oświadczył,  że  nie  ma  takiej  możliwości  by  zostały  przekazane  środki 
finansowe  w  takiej  kwocie  o  jaką  wnioskuje  ZSRiO.  Podkreślił,  że  należy  w  sposób 
stanowczy szukać oszczędności.
Z dalszej części obrad zwalnia się i posiedzenie opuszcza p. E. Rozmus.
P. K. Komorowski odparł, że budżet jednostki na początku roku został zamknięty w kwocie 
2.296.000zł i już wówczas były braki. Mając na uwadze zalecenia Zarządu zostały podjęte 
działania i zaoszczędzone zostały środki m.in. na likwidacji 2 stanowisk pracy dla dozorców, 
których  utrzymanie  wynosiło  rocznie  44.000zł  i  w  to  miejsce  wprowadzono  monitoring, 
którego  roczny  koszt  wynois  650zł.  Dodał,  że  drobne  remonty  w  szkole  i  Interacie 
przeprowadzone zostały we własnym zakresie i przy użyciu pracowników zatrudnianych we 
współpracy z PUP w ramach prac interwencyjnych. Wyjaśnił, że na pewno spadnie zużycie 
węgla po odłączeniu od kotłowni szkolnej budynków mieszkalnych.
Zarząd  uzgodnił,  że  w  związku  z  trudną  sytuacją  finansową  jednostce  zostanie 
zwiększony  budżet  na  miesiąc  wrzesień  a  w  celu  znalezienia  rozwiązania  problemu 
zostanie  przeprowadzona  w  jednostce  kontrola  pod  względem  finansowym, 
merytorycznym i organizacyjnym.   
Posiedzenie opuszcza p. H. Groszek i p. K. Komorowski.

P. S. Knapiński oświadczył, że przedstawione przez dyrektorów arkusze organizacji szkół i 
placówek oświatowych zostaną dokładnie przeanalizowane i na kolejne posiedzenie zostaną 
przygotowane projekty uchwał Zarządu Powiatu w sprawie zatwierdzenia aneksów do w/w 
arkuszy.
P. S. Knapiński poinformował, że w związku z realizowaną inwestycją pn. „Budowa Sali 
Gimnastycznej  przy  Zespole  Szkół  Rolniczych  i  Ogólnokształcących  w  Jagarzewie  gm. 
Janowo”  Ministerstwo  Sportu  wymaga  by  Zarząd  Powiatu  udzielił  pełnomocnictwa  do 
prowadzenia  w/w inwestycji  Panu Krzysztofowi  Komorowskiemu – Dyrektorowi  Zespołu 
Szkół Rolniczych i Ogólnokształcących w Jagarzewie.
Głosowanie w sprawie udzielenia pełnomocnictwa: „za” – 4.   
Następnie p. S. Knapiński oświadczył, że 3 piłkarzy Miejskiego Klubu Sportowego START 
Nidzica utraciło prawa do stypendium sportowego ze względu na zmianę klubu poza Powiat 
Nidzicki.  Oznajmił,  że  w  związku  z  powyższym  został  przygotowany  projekt  uchwały 
Zarządu Powiatu w sprawie cofnięcia stypendium sportowego.
Zarząd jednogłośnie podjął w/w uchwałę. 
P. S. Knapiński oznajmił, że Prezes Zarządu MKS START Nidzica zwrócił się z prośbą by w 
ich miejsce przyznać stypendia dla zawodników klubu: Damiana Dąbrowskiego, Mateusza 
Szczypińskiego i Rafała Szymańskiego na okres 5 miesięcy bieżącego roku. Zaznaczył,  że 
Prezes uważa, że w/w zawodnicy zasługują na to wyróżnienie ze względu na swoją postawę 
na  treningach  i  udane  występy  na  boiskach.  Dodał,  że  w  związku  z  powyższym  został 
przygotowany  przygotowany  projekt  uchwały  Zarządu  Powiatu  w  sprawie  przyznania 
stypendium sportowego.
Zarząd podjął w/w uchwałę.
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Na posiedzenie  przybywa Dyrektor  Powiatowego  Urzędu Pracy  w Nidzicy  p.  Aleksandra  
Nowogórska.

Ad. III.
P.  A.  Nowogórska  zwróciła  się  z  prośbą o wyrażenie  zgody na  wynajęcie  dodatkowego 
pomieszczenia dla Powiatowego Urzędu Pracy w Nidzicy z przeznaczeniem na archiwum. 
Podkreśliła, że PUP nie ma już żadnej rezerwy magazynowej na przechowywanie w obecnym 
archiwum  dokumentacji  przekazywanej  przez  poszczególne  stanowiska  pracy.  Fakt  ten 
potwierdza również „Protokół kontroli archiwum zakładowego Powiatowego Urzędu Pracy w 
Nidzicy”,  przeprowadzonej  w  dniu  23  sierpnia  2010r.  przez  pracownika  Archiwum 
Państwowego w Olsztynie. Oświadczyła, że pomieszczenie wynajmowane byłoby od ZOZ w 
Nidzicy i wymaga ono remontu na które zostaną przeznaczone środki finansowe z budżetu 
jednostki.  Podkreśliła,  że będzie  negocjować cenę najmu z Dyrektor  ZOZ. Dodała,  iż  ma 
nadzieję,  że  remont  pomieszczenia  zostanie  wykonany  przez  ekipę  remontową  Starostwa 
Powiatowego.
Zarząd wyraził zgodę. 

Na tym zamknięto obrady i zakończono protokół.

Protokołowała:    
Anna Kalinowska

Przewodniczący Zarządu
/-/ Ludwik Ekiert

Z-ca Przewodniczącego Zarządu
/-/ Lech Brzozowski

Członek Zarządu 
/-/ Edward Rozmus

Członek Zarządu 
/-/ Zenobiusz Szczepkowski
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